
 

Akademický senát UK FTVS 
 
     
 Č.j.: AS-12/2015 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 15. 12. 2015 v 13.00 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Komora akademických pracovníků (a): Heller, Zahálka, Hojka, Flemr, Coufalová, Harbichová, 
Tůma, Jelen, Pokorná, Janák, Baláš, Vomáčko 
Studentská komora (s): Pecinová, Pánková, Kalkusová, Česák 
Omluveni: Kaplan (a), Panská (a), Omcirk (s) 
Nepřítomní: Blažek (s) 

 
Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka, Vindušková, Parry Martínková, Bunc, Šteffl 
 

 
 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod seznámil předseda AS UK FTVS Heller s programem zasedání. 

Hlasování o programu zasedání 15. 12. 2015: (14-0-0) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 01/12/2015: AS UK FTVS schválil Program zasedání 15. 12. 2015. 

 
2. Projednání a schválení zápisu ze zasedání dne 10. 11. 2015 

Předseda Heller seznámil senátory s návrhem zápisu ze zasedání dne 10. 11. 2015. 

Hlasování o zápisu ze zasedání dne 10. 11. 2015: (14-0-0). 

Usnesení 02/12/2015: AS UK FTVS schválil Zápis ze zasedání dne 10. 11. 2015. 

 

3. Vystoupení vedení fakulty 

Děkanka informovala o přípravě dlouhodobého strategického plánu fakulty. Byl vyplněn 

dotazník ohledně možných rizik na FTVS a jejich případných dopadech. Byla probírána 

otázka PRVOUKu, příští rok tento program končí a měl by být nahrazen programem 

PROGRES. Na začátku příštího roku proběhnou závěrečná hodnocení programu PRVOUK. 

Ohledně projektu VaVpI se uskutečnil seminář. Proběhly Dny vědy Akademie věd, kde naše 

fakulta byla pozitivně hodnocena. Mgr. Puchmertlová zůstává na fakultě na půl úvazku. 

Disciplinární komise řeší dva případy plagiátorství. Ohledně hodnocení zaměstnanců 

děkanka uvedla, že přibližně třetina pracovníků hodnocení nevyplnila a jsou zde značné 

nevyváženosti, kdy někteří splňují na 120-150% a někteří třeba i na téže katedře pouze na 



40 %. Informovala, že fakulta bude chvíli fungovat v rozpočtovém provizoriu. Příští rok 

bude Praha Evropským městem sportu, do čehož se fakulta zapojí. Na příští rok je 

plánovaná stavební úprava bloku H, modernizace podatelny, uvažuje se o inventarizaci 

majetku elektronickou cestou. Byli jsme vyzváni kolegiem rektora, aby byl na fakultě 

podporován aplikovaný výzkum a mezifakultní a mezinárodní spolupráce. Je potřeba 

vypracovat přehled využívání prostor areálu Veleslavín. Předseda Heller se pozastavil nad 

podporou aplikovaného výzkumu, kdy od rektora slyšel pobídku především na podporu 

základního výzkumu. Děkanka uvedla, že u základního výzkumu je problém v 

nedostatečném vybavení, přispěním projektu VaVpI bychom se i základnímu výzkumu měli 

přiblížit. Děkanka zmínila připravenou projektovou dokumentaci na několik projektů, kde je 

ale třeba čekat na možnost finančních zdrojů. 

 

4. Projednání dlouhodobého strategického plánu UK FTVS 

Předseda Heller přivítal na zasedání tajemníka a proděkany. Děkanka uvedla, že návrh 

dlouhodobého strategického plánu UK FTVS byl projednán a připomínkován na vědecké 

radě. První část je vzdělávací činnost, zde bylo několik připomínek. Proděkanka 

Vindušková přiblížila připomínky, které senátorům byly předem rozeslány. Senátor Tůma 

zmínil, že mu při přípravě akreditací chybí, kam ty akreditace mají směřovat. Senátor Janák 

se zeptal, zda nezmínit jako indikátor i uplatnění absolventů. Proděkanka odpověděla, že 

toto se v úvahu bere. Senátorka Pokorná se zeptala, na jakém stupni škol je výchova 

k přírodě. Proděkanka Vindušková odpověděla, že toto je průřezové téma. Dalším bodem 

byla Věda a výzkum. Proděkan Bunc zmínil, že je zde důraz kladen na doktorské studium. 

Dále je zde maximální snaha o zvýšení výzkumné činnosti a smluvního výzkumu. 

V poslední době jsme díky VaVpI zlepšili podmínky pro výzkum. Čeká nás reakreditace 

doktorského studia v Kinantropologii i v Biomechanice. Předseda Heller se zeptal na 

indikátor zvýšení stipendia doktorandů. Proděkan Bunc informoval, že snaha univerzity je 

zvýšit základní stipendia pro doktorandy. Senátor Zahálka zmínil otázku, do jaké míry je 

fakulta připravena udržet kvalitní doktorandy a dále ohledně možnosti realizace našich cílů. 

Proděkan Bunc zmínil, že cíle musíme mít a je třeba vytvořit podmínky pro realizaci cílů. 

Senátor Jelen se zeptal na smluvní výzkum a hranici 50 tis. Kč na zakázku. Proděkan Bunc 

uvedl, že smluvní výzkum má tvořit 2 %. Na celé univerzitě pouze 5 fakult deklaruje 

smluvní výzkum a my jsme mezi nimi. Dále se senátor Jelen zeptal, zda nové akreditace 

nebudou způsobovat navyšování pracovních míst. Proděkanka uvedla, že toto by bylo 

vhodné otevřít na zasedání akademické obce. Proděkan Bunc zmínil, že všechny tyto otázky 



byly diskutovány i z hlediska ekonomické udržitelnosti. Proděkanka Vindušková uvedla, že 

student může 10 % předmětů absolvovat na jiné fakultě. Další bod Vnější vztahy a 

komunikace přiblížila proděkanka Parry Martínková. Předseda Heller se zeptal, zda někdo 

převzal po dr. Musálkovi oblast PR. Paní děkanka uvedla, že se vhodná osoba stále hledá. 

Proděkanka Parry Martínková dále přiblížila bod Mezinárodní spolupráce. Senátor Janák se 

zeptal, zda jsou některé země pro nás prioritní. Proděkanka Parry Martínková zmínila, že 

zde priorita není. Děkanka podotkla, že například i Čína nebo Rusko mohou být dobrým 

zdrojem studentů. Dále děkanka přiblížila bod Rozvoj a vnitřní záležitosti a informovala, že 

vedoucí kateder dostanou informace pramenící z hodnocení zaměstnanců. Uvedla, že na 

lednovém zasedání vystoupí vedoucí IT oddělení ohledně rozvoje této oblasti. Jsou snahy o 

lepší propagaci fakulty, spolupořádání akcí, ujednocení znaku fakulty atd. Byly připraveny 

bezpečností opatření celého areálu Veleslavín. Senátor Janák pochválil vedení fakulty za 

informovanost ohledně výstavby. Proběhla diskuse k výstavbě nádvoří. Posledním bodem 

Dlouhodobého strategického záměru je Hospodaření, ekonomika a zajištění provozu na UK 

FTVS. Tajemník Zelenka zmínil, že zde je cílem zajistit co nejefektivnější provoz. Je třeba 

snížit ztráty z doplňkové činnosti, zajistit rozvoj infrastruktury IT, což je v současné době 

podfinancovaná oblast. Tajemník Zelenka navrhl, aby se každý rok z FRIMu uvolnilo 

1,2 mil. Kč na zpracování projektu zlepšení IT. Senátor Zahálka se vyjádřil, že by ho 

zajímal zmíněný audit na IT oddělení, neboť vedení fakulty vždy podporovalo IT oddělení a 

proto nesdílí názor, že toto oddělení je podfinancované. Zmínil otázku, zda se zlepší práce 

zaměstnanců s novým systémem open office. Tajemník uvedl, že cílem rozvoje IT je i 

zvyšování kvalifikace IT pracovníků, přičemž naši zaměstnanci IT oddělení za posledních 5 

let nebyli na žádném školení. Pracovníci IT nejsou vzděláváni v této oblasti a nejsou tedy 

ani schopni udělat plán rozvoje IT. Současné personální zastoupení IT není schopné rozvoj 

realizovat. Senátor Hojka se zeptal na úsporu peněz při objednávání multilicencí například 

na Microsoft Office. Tajemník souhlasil, že zde by úspora byla, ale součinnost s univerzitou 

je v tomto ohledu velmi složitá. Předseda Heller podotkl, že problematika IT bude zmíněna 

na lednovém zasedání. 

 

Hlasování o Dlouhodobém strategickém plánu UK FTVS: (13-0-1) 

Usnesení 03/12/2015: AS UK FTVS schválil Dlouhodobý strategický plán UK FTVS. 

 

 

 



5. Projednání složení disciplinární komise UK FTVS 

Proděkanka Vindušková upozornila, že pro akademický rok je potřeba změnit složení 

disciplinární komise a požádala o souhlas s odvoláním Bc. Ondřeje Novotného, Mgr. 

Ondřeje Vokouna a dr. Matouše Jindry, kteří podle Disciplinárního řádu pro studenty UK v 

Praze, čl. 3, odst. 4 již nemohou být nadále členy disciplinární komise. 

Hlasování o odvolání členů disciplinární komise UK FTVS: (13-0-0) 

Usnesení 04/12/2015: AS UK FTVS schválil odvolání Bc. Ondřeje Novotného, Mgr. 

Ondřeje Vokouna a dr. Matouše Jindry z disciplinární komise UK FTVS. 

Proděkanka Vindušková navrhla doplnění disciplinární komise o doc. Jansu a za studenty o 

Mgr. Dušana Blažka, Bc. Michala Česáka a Mgr. Lucii Kalkusovou a doplnění komise o 

náhradníky: dr. Flemra, dr. Honsovou a za studenty Mgr. Pánkovou a Mgr. Pecinovou. 

Hlasování o navržených členech disciplinární komise UK FTVS: (12-0-1) 

Usnesení 05/12/2015: AS UK FTVS schválil doplnění disciplinární komise o doc. Jansu a 

za studenty o Mgr. Dušana Blažka, Bc. Michala Česáka a Mgr. Lucii Kalkusovou a jako 

náhradníky o dr. Flemra, dr. Honsovou a za studenty o Mgr. Pánkovou a Mgr. Pecinovou. 

 

6. Informace o přípravě voleb do AS UK FTVS 

Předseda volební komise dr. Šteffl uvedl, že volební komise se sešla a navrhuje navýšení 

počtu členů volební komise. Navrženi jsou (bez titulů): Petra Svobodová, Jan Svoboda, 

Antonín Mocík, Tomáš Pintér. 

Hlasování o navržených členech komise: (13-0-0) 

Usnesení 06/12/2015: AS UK FTVS schválil doplnění volební komise o (bez titulů): Petru 

Svobodovou, Jana Svobodu, Antonína Mocíka a Tomáše Pintéra. 

Předseda volební komise dr. Šteffl požádal o zajištění člena z AS UK FTVS k předání 

hlasovacích lístků do trezoru AS UK FTVS. Touto osobou bude tajemnice AS UK FTVS 

Coufalová. Předseda Heller upozornil na uzávěrku pro odevzdávání kandidátek do AS UK 

FTVS, přičemž návrhy musí projít přes podatelnu. Dr. Šteffl požádal o předání volebních 

tezí i v elektronické verzi na adresu předsedy volební komise. 

 
 
 



7. Různé 

Byly rozeslány reakce některých fakult k oslavám 17. listopadu. Předseda Heller uvedl, že 

FTVS nakonec od prohlášení upustila. Senátor Zahálka uvedl, že AS UK dospěl k názoru, 

že akademická obec vyjádřila názor jinými způsoby. Byly rozeslány připomínky 

k organizačnímu řádu ze sportovní sekce, kde ale chybělo přizvání některých kateder. 

Senátor Zahálka zmínil, že je zde apel na doplnění určitých ustanovení, které ale již jsou 

zakotveny ve statutu. Není to tedy třeba opakovat v organizačním řádu. Předseda Heller 

zmínil přípravu výročních zpráv a vyzval předsedy jednotlivých komisí k včasnému 

odevzdání výroční zprávy. 

Předseda AS UK FTVS Heller poděkoval přítomným za práci v tomto roce a přítomným 

popřál příjemné svátky. 

 

 

Zapsala: Coufalová 

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 
Na vědomí:  doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

        Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

        PaedDr. Jitka Vindušková, CSc., proděkanka UK FTVS 


